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جلسه شورای مشورتی

دکتر غنی زاده در جلسه شورای مشورتی نماینده مردم شریف اهر و هریس ضمن خیر مقدم گویی به حضارگفت اینکه

در اهر چنین نشست هایی جریان یابد و مشکلات از طریق نخبگان حل شود فوق العاده کار خوبی است

دکتر غنی زاده در جلسه شورای مشورتی نماینده مردم شریف اهر و هریس ضمن خیر مقدم گویی به حضارگفت اینکه در اهر چنین نشست هایی جریان یابد و مشکلات از طریق

نخبگان حل شود فوق العاده کار خوبی است

فرمانداراهر با اشاره به اینکه اهر دارای نخبگان زیادی است گفت تبدیل نخبگی فردی به نخبگی اجتماعی و ملی مقداری فراز و نشیب دارد و نیازمند زمان برای این تحول است

وی گفت چنین نشست هایی کار خجسته ای است و نتیجه خوبی خواهد داشت اما باید توجه داشت که در ادامه مسیر، دنبال انحصار هژمونی قدرت نباشدچرا که از مسیر خود

منحرف میشود و سکانداری ریش سفیدان مهم است

غنی زاده افزود به دنبال کسب قدرت بودن باعث خستگی خواهد شد و نشست را از مسیر اصلی خود خارج خواهد کرد و دیری نخواهد پایید نتیجه دهی مناسب از بین برود

غنی زاده با اشاره به ایام انتخابات مجلس شورای اسلامی افزود درزمان تبلیغات انتخاباتی،فعالیتهای ستاد انتخاباتی آقای عبدالهی رضایت بخش بود و مراوده با فرمانداری و

جلسات بیرون با توجه به سابقه آقای عبدالهی و شاخص های فعالیت انتخاباتی و تسلط کامل وی بر این امر جای تقدیر داشت
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